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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule-Pola, 

održana 1. kolovoza 2018. (srijeda) 
 
 
 
 Sjednicu je u 17,05 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Pule IDS-HNS-ISU-ZELENI, koji je sjednici i predsjedavao. 
 
RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA IZVRŠIO JE PROZIVANJE 
VIJEĆNIKA- ESEGUO L'APPELLO PER LA VERIFICA DEL QUORUM 
 
Obavještava vas da je vijećnik Mauricio Licul opravdao izostanak sa današnje sjednice 
 
PRIUTNI – ODSUTNI 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS Odsutan 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE utvrđujem da je 
prisutno 24 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
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POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  
 I VICESINDACI 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 
nella lingua dei segni 
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
 
OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav, 
IGOR BUKARICA, TAMARA PLEC, UO za prostorno uređenje, komunalni sustav, 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti,  
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
DEAN KOCIJANČIĆ, DIREKTOR JTP Plinara d.o.o. 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
GORDANA PLAVŠIĆ, rukovoditeljica ekonomskog sektora, Vodovod Pula 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR VLAŠIĆ, Pula Herculanea d.o.o., 
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula, 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula, 

  ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječji vrtići Pula-Pola,  
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala, 

  VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, Fratarski d.o.o., direktor  
DARKO PODNAR, izvršni direktor NK Istre 1961 s.d.d. 
Predsjednik dalje navodi: 
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Nažalost, nas je zatekla sve zajedno jedna tužna vijest o tome da je preminuo doktor Antonio 
Mirković, a kako je upravo danas njegov pogreb, to u ime Gradskog vijeća i u svoje osobno 
ime želim izraziti iskreno saučešće njegovoj obitelji. Moramo se prisjetiti da je doktor 
Mirković devedesetih godina bio vijećnik ovog Gradskog vijeća i dobitnik najvišeg gradskog 
priznanja - Nagrade Grada Pule. Nel presentare le solenni condoglianze i Polesani ricordano 
con affetto il Dottore che li ha curati da piccoli, ma anche confortato nei momenti tristi della 
malattia, dimostrando che il medico cura sia con le medicine, ma anche con l'affetto. 
Smatram isto tako da nije moguće započeti službeni dio sjednice Gradskoga vijeća a da se svi 
zajedno ne prisjetimo Olivera Dragojevića, umjetnika koji je svojim pjesmama i poezijom 
intuitivno i duboko iskazao sve što Mediteran predstavlja (suncem užareni kršni kamen 
Dalmacije, aroma morske soli na koži, samoću čempresa na vjetru) … radi se o čovjeku, koji 
je vedrinom svojih pjesama tješio, inspirirao i nadahnuo generacije sugrađana.  
 
Predlažem da minutom šutnje odamo počast našem doktoru Antoniu Mirkoviću i Oliveru 
Dragojeviću, Propongo di commemorare con un minuto di silenzio il nostro dottor Antonio 
Mirković e Oliver Dragojević. 
– Slava im / Gloria ai defunti 
 
Prije nastavka želio bih upoznati Vijeće sa uspjesima naših ustanova u proteklom razdoblju  
 
1. Predstava „Barufe“ Carla Goldonija u režiji Vite Taufera, nastala u koprodukciji 
Istarskog narodnog kazališta sa Gledališčem Koper, Slovenskim narodnim gledališćem Nova 
Gorica, i Slovenskim stalnim gledališćem Trst nagrađena je sljedećim nagradama: 
 

• 21. lipnja ove godine na 42. Danima satire u Zagrebu predstava „Barufe“ je dobila nagradu za 
najbolju predstavu u cjelini + a glumac Kristijan Guček dobio je nagradu za najboljeg glumca; 

• osim toga, predstava „Barufe“ proglašena je najboljom predstavom 5. Novog Tvrđava Teatra 
na ambijentalnom kazališnom festivalu, koji se od 3. do 9. srpnja održao u Vili “Stanković” u 
Čortanovcima (kod Novog Sada) 

• predstava je dobila i druga važna priznanja kao što su (i) Primorska kazališna nagrada 
novinara Primorskog dnevnika za kazališna dostignuća te (ii) priznanje „najbolje predstave“ 
po ocjeni publike u kazališnoj sezoni 2017/2018. Slovenskog stalnog gledališča Trst. 
 
2. Osim toga, glumcima Petri Blašković, Radoslavi Mrkšić i Ronaldu Brausu na 
ovogodišnjem 19. Međunarodnom festivalu Zlatni lav dodijeljena je nagrada žirija za 
glumačka ostvarenja u predstavi „Sluškinje“ u režiji Damira Zlatara Freya.  
 
Stoga, čestitam u ime gradskoga vijeća svim nagrađenima kao i svima koji su sudjelovali u 
ostvarenju navedenih predstava. 
 
Moram pohvaliti i ustanovu Pula Film Festival, koja marljivim radom svojih zaposlenika i 
pragmatičnim rukovođenjem ravnateljice uspješno vodi zahtjevnu manifestaciju Pula Film 
Festival.  
 
Smatram bitnim istaknuti da je razina organiziranosti manifestacije Pula Film Festival rezultat 
jednog sustavnog rada i ozbiljnosti, koji je uspio dati novi poticaj i značaj manifestaciji koja 
je oduvijek jedan od simbola ovoga Grada. 
 
Osim toga, Pula Film Festival organizira i cijeli niz drugih gradskih programa:  
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- Radi se o 2 filmska događaja na otvorenom, na Fratarskom otoku i na Kaštelu, paralelno 
pripremajući sljedeće izdanje Pulskog filmskog festivala,  

- kao i manifestaciju Prosinac u gradu – Dicembre in citta' koja se odvija trideset dana tijekom 
prosinca; 

- Festival je i u pozadini organizacije Pulske noći i Dana Grada Pule. 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 10. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 23.07.2018. 
godine. 
 
Dana 30. srpnja 2018. vijećnicima je dostavljen prijedlog dopune dnevnog reda s točkom 
- Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Općinskog suda u Puli-Pola 
- te je dana 01. kolovoza 2018. godine dnevni red dopunjen s točkom 11. „Rasprava o 
koncesiji na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski lifta na 
lokaciji „Uvala Valovine“ ovlaštenika koncesije trgovačkog društva WARM UP d.o.o.“, 
 
Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Dana 06. srpnja 2018. godine, povodom prijedloga vijećnika Danijela Ferića, na tablet vam je 
na znanje dostavljena njegova Prijava inspekcijama od 3.srpnja 2018. protiv tvrtke Warm up 
d.o.o. Rijeka „koja u Puli gradi ski-lift u uvali Valovine zbog netočnog prikazivanja činjenica 
o zahvatu u Elaboratu zaštite okoliša tijekom postupka ocjene o potrebi procjene utjecaja na 
okoliš“. 
 
Ovdje moram naglasiti da svaki vijećnik ima pravo i dužnost pokrenuti sve aktivnosti koje 
smatra bitnim za ovaj Grad s time što je pritom dužan pridržavati se zakona. 
 
Zbog forme podneska – prijave kolege Ferića dužan sam upozoriti njega, kao i sve ostale 
vijećnike koji se u svoje ime pismenim putem obraćaju raznim tijelima, da vijećnici nisu 
ovlašteni koristiti u svojim podnescima obilježja i službena zaglavlja Grada Pule, a ukoliko to 
čine radi se o zlouporabi službenih obilježja a što može biti sankcionirano. Smatram suvišnim 
istaknuti da je preuzimanje službenog zaglavlja iz jednog službenog dokumenta Grada Pule i 
neovlašteno postavljanje istoga na svoj podnesak – prijavu … jednostavno … nezakonito. 
Pretpostavljam da se u ovom slučaju radilo o nepoznavanju propisa, pa je slijedom navedenog 
moja dužnost upozoriti na utvrđenu nepravilnost.  
Naime, mogućnost korištenja obilježja i službenih zaglavlja Grada Pule regulirana je, osim 
člankom 5. Statuta Grada Pule i Uredbom o natpisnoj ploči i zaglavlju akta tijela državne 
uprave, lokalne, područne (regionalne) i mjesne samouprave, te pravnih osoba koje imaju 
javne ovlasti (NN 34/02).  
 
Slijedom navedenog, službena zaglavlja Grada Pule imaju pravo koristiti samo tijela javne 
vlasti za dokumente koje donose u okviru svoje nadležnosti (tj. Gradsko vijeće kojeg 
predstavlja i potpisuje predsjednik Gradskog vijeća, Gradonačelnik i upravna tijela grada). 
 
Zbog svega što sam rekao dostavljen Vam je na tablet podnesak kolege Ferića sa izbrisanim 
zaglavljem Grada Pule i nazivom „Gradsko vijeće“.  
 
 
Nadalje, također na znanje dostavljeno vam je dana 20.07. 2018. godine: 
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- Izvješće Gradonačelnika o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za 
razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2018. godine, sukladno članku 90. i 91. Zakona o 
proračunu 

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za 
mjesec svibanj i lipanj 2018. godine, sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu. 
 
U razmatranju akata za ovu sjednicu svoja mišljenja dala su radna tijela - Odbor za statut, 
Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije i Odbor za izbor i imenovanja, te su 
vam izvješća o radu Odbora dostavljena na tablet.  

 
U pripremi ove sjednice primio sam 4 prijedloga za izmjene i dopune dnevnog reda, koji su 
vam na tabletu, a podneseni su od vijećnika Danijela Ferića i Petra Ćurića, i to: 
-dana 23. srpnja 2018. godine prijedlog vijećnika Danijela Ferića za dopunu s točkom  
„Rasprava o koncesiji na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski 
lifta na lokaciji „Uvala Valovine“ ovlaštenika koncesije trgovačkog društva WARM UP 
d.o.o.“, 
-dana 27. srpnja 2018. prijedlog vijećnika Danijela Ferića za dopunu dnevnog reda sa 
točkama: 
„Prijedlog Odluke o oduzimanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 
gospodarskog korištenja ski-lifta na lokaciji „uvala Valovine“ u Puli“ i 
„Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola“  
-dana 30. srpnja 2018. prijedlog vijećnika Petra Ćurića za dopunu dnevnog reda s točkom 
„ Svim osnovnoškolcima u gradu Puli osigurati besplatne udžbenike za šk.g. 2018./2019.“ 
 
Obzirom na postojanje interesa javnosti u vezi sa aktivnostima gradnje Ski-lifta u uvali 
Valovine, u dnevni red kao 11. točku uvrstio sam točku: „Rasprava o koncesiji na pomorskom 
dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski lifta na lokaciji „Uvala Valovine“ 
ovlaštenika koncesije trgovačkog društva WARM UP d.o.o.“  
 
Obavještavam vijećnike da ostale prijedloge dopune dnevnog reda tj. tri točke nisam uvrstio u 
prijedlog dnevnog reda današnje sjednice iz slijedećih razloga: 
 

1. Što se tiče prijedloga dopune dnevnog reda sa točkom „Prijedlog Odluke o oduzimanju 
koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje ski-lifta na lokaciji „uvala Valovine“, želim 
obavijestiti Vijeće da je ista u preuranjena. Zatražio sam od nadležnih službi informaciju o 
predmetu tako da vas mogu obavijestiti o slijedećem: Zakonom o koncesijama i člankom 19. 
Ugovora o koncesiji sa koncesionarom Warm Up d.o.o. definiran je postupak oduzimanja 
koncesije i jednostranog raskida ugovora o koncesiji. Predmetni postupak propisuje da 
davatelj koncesije prethodno mora, prije donošenja odluke o oduzimanju koncesije ili 
jednostranog raskida ugovora, pisanim putem upozoriti koncesionara o svojoj namjeri i 
odrediti mu rok od 30 dana za otklanjanje razloga za oduzimanje koncesije, kao i da se 
koncesionaru omogući pravo na izjašnjavanje o dobivenim primjedbama. Grad Pula je 
sukladno citiranim ugovornim odredbama (koje su utemeljene na Zakonu o koncesijama) 
poslao koncesionaru Obavijest od 13. srpnja 2018. godine da radovi nisu izvedeni u 
ugovorenom roku i odredio mu rok od 30 dana (koji prema zakonu teče od dana zaprimanja 
obavijesti) za izjašnjavanje o istaknutim primjedbama. Dostava pismena vrši se sukladno 
mjerodavnim odredbama Zakona o općem upravnom postupku. Zakonski rok za izjašnjavanje 
koncesionara još nije istekao a isto predstavlja temelj je za daljnje postupke davatelja 
koncesije. Napominjem da je u tijeku dostava naprijed navedene Obavijesti na dva načina:  
prvo putem pošte (a što je redoviti način dostave po ZUP-u), te drugo, izravnim uručenjem: 
na način da je 30. srpnja 2018. godine pokušana osobna – izravna dostava citirane Obavijesti 
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na lice mjesta od strane službenika Grada Pule, ali zakonski zastupnik koncesionara nije 
zatečen na licu mjesta. Prema tome, u ovom je trenutku neophodno da Grad izvrši cijeli 
postupak sukladno zakonu i ugovoru o koncesiji kako bi se izbjegli sudski sporovi sa 
neželjenim ishodom za Grad u slučaju kršenja zakonske procedure. Imajući u vidu navedeno 
prijedlog Odluke o oduzimanju koncesije je preuranjen, a Grad Pula će – po provedenom 
postupku i utvrđenim činjenicama – donijeti odluku u skladu sa Zakonom o koncesijama i 
zaključenom Ugovoru o koncesiji. 
 

2. Što se tiče prijedloga o Izmjeni Poslovnika GV-a moram naglasiti da sam o potrebi izmjene 
Poslovnika Gradskog vijeća nedavno sam imao konzultacije s predstavnicima Klubova 
vijećnika i Živog zida, kojom prilikom je dogovoreno da će se pristupiti izradi nacrta novog 
Poslovnika i na jesen nacrt dostaviti Klubovima na zajedničko razmatranje kako bi se 
Poslovnik donio u suradnji klubova vijećnika. Slijedom toga, a kako je Poslovnik jedna 
pravna cjelina koja nužno mora biti usuglašena u svojoj cjelini to smatram da nije prikladno 
pristupiti parcijalnim izmjenama i dopunama bez diskusije na razini klubova vijećnika. Iz 
predmetnog razloga, predmetna točka nije uvrštena u moj prijedlog dnevnog reda.  
 

3. Prijedlog kolege Petra Ćurića da se dnevni red dopuni s točkom -„ Svim osnovnoškolcima u 
Gradu Puli osigurati besplatne udžbenike za školske godine 2018./2019.“ nisam mogao 
uvrstiti u dnevni red jer istome nedostaje više osnovnih elemenata koje zahtjeva naš 
Poslovnik ali i Zakon o proračunu. Uz prijedlog dopune dnevnog reda (a obzirom na njegov 
sadržaj) bilo je potrebno dostaviti prijedlog odluke o kojoj bi Vijeće trebalo glasovati, a kako 
to kolega Ćurić nije učinio to ne postoje osnovne pretpostavke iz članaka 33. i 34. Poslovnika 
Gradskog vijeća. 
Nadalje, i neovisno o prednjem - obzirom da je prema izračunu predlagatelja predviđen 
financijski trošak za Grad od 4.500.000,00 kuna - to nije moguće pristupiti razmatranju 
prijedloga bez istodobnog rebalansa proračuna kako to predviđa Zakon o proračunu. 
Neformalno kolega Ćurić predlaže smanjenje u Proračunu na kontu 329 gdje je planirano 
14.246.484,00 kuna, a nije navedeno sa kojih pojedinih stavki bi se izvršilo predmetno 
smanjenje. U računskom planu proračuna podskupina 329 obuhvaća slijedeće stavke: 
-naknade za rad predstavničkih i izvršnih tijela, povjerenstava i slično 
- premije osiguranja 
- članarine i norme 
- pristojbe i naknade 
- troškove sudskih postupaka 
- i slično. 
Ukoliko se određena financijska sredstva smanje u jednoj stavci Proračuna to je predlagatelj 
dužan predvidjeti način podmirenja već ugovorenih obaveza Grada iz navedenih stavka.  
 
Sada par riječi na kraju:  
Kao predsjednik ovog Vijeća imam zakonsku i statutarnu dužnost da brinem o postupku 
donošenja odluka i općih akata (čl. 43. Statuta Grada Pule). Moram ovdje konstatirati da ovaj 
saziv gradskog vijeća radi već više od godinu dana. Svi su vijećnici imali dovoljno vremena 
upoznati se sa mjerodavnim propisima i postupcima predlaganja akata. Ovo nije prvi put da 
vijećnici podnose prijedloge bez osnovnih elemenata propisanih Poslovnikom i zakonom a da 
se potom javnosti žale zbog neuvrštavanja istih u dnevni red ili zbog odbijanja amandmana. 
Nažalost radi se o novoj (štetnoj) pojavi koja je prouzročena ili neznanjem ili svjesnim 
nekorektnim pristupom pojedinih vijećnika kojim se degradira institucija Vijeća 
populističkim pristupom. Pozivam vas na promjenu takve prakse. 
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Obavještava Vijeće da temeljem čl. 71. Poslovnika odlučivanje o prijedlogu dnevnog reda 
vrši se bez rasprave, a člankom 86. st. 1. Poslovnika glasanje se vrši sa „za“ ili „protiv“, 
odnosno nema mogućnosti glasovanja „suzdržano“. Nakon opširnog mišljenja poziva 
predlagatelje da se izjasne ostaju li pri svojim prijedlozima dopune dnevnog reda: 
Vijećnik Ferić –izjavljuje da ostaje kod prijedloga 
Vijećnik Ćurić –izjavljuje da ostaje kod prijedloga 
 
Predsjednik prepušta vijećnicima da se glasanjem izjasne, prvo, 
-da li prihvaćate prijedlog dopune dnevnog reda od Danijela Ferića od 27.07.2018. „Prijedlog 
Odluke o oduzimanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog 
korištenja ski-lifta na lokaciji „uvala Valovine“ u Puli“, te nakon glasanja utvrđuje  

da Vijeće sa 10 GLASOVA “ZA” i 14 GLASOVA “PROTIV” nije usvojilo prijedlog 
vijećnika Ferića od 27.07.2018. za dopunu dnevnog reda 

 
Zatim stavlja na glasanje prijedlog vijećnika Danijela Ferića za dopunu dnevnog reda od 
27.07.2018. i to „Izmjene Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola“, te nakon glasanja 
utvrtđuje da   

Vijeće sa 10 GLASOVA “ZA” i 14 GLASOVA “PROTIV” nije usvojilo prijedlog 
vijećnika Ferića od 27.07.2018. za dopunu dnevnog reda 
 
Zatim stavlja na glasanje prijedlog dopune dnevnog reda kojeg je podnio Petar Ćurić 
30.07.2018. „Svim osnovnoškolcima u gradu Puli osigurati besplatne udžbenike za šk.g. 
2018./2019.“, te nakon glasanja utvrđuje da  

Vijeće s 10 GLASOVA “ZA” i 14 GLASOVA “PROTIV” nije usvojilo prijedlog  
Petra Ćurića od 30.07.2018. za dopunu dnevnog reda. 
 
Slijedom navedenog, stavljam na glasanje dnevni red 10. sjednice Gradskog vijeća, kako je 
predložen dana 1. kolovoza 2018. sa 11 točaka te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 17 GLASOVA “ZA” i 5 GLASOVA “PROTIV” usvojilo slijedeći 
 
D N E V N I R E D 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća od 04.06.2018 godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu trgovačkih 

društava: 
a) Castrum Pula 97 d.o.o. 
b) Fratarski d.o.o. 
c) Kaštijun d.o.o. 
d) Luka Pula d.o.o. 
e) Monte Giro d.o.o. 
f) Plinara d.o.o. 
g) Pragrande d.o.o. 
h) Pula Herculanea d.o.o. 
i) Pula Parking d.o.o. 
j) Pulapromet d.o.o. 
k) Pula Sport d.o.o. 
l) Tržnica d.o.o. 
m) Vodovod Pula d.o.o.  
n) Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d.  
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4. Donošenje Rješenja o imenovanju članova Kazališnog vijeća Istarskog narodnog kazališta- 
Gradskog kazališta Pula 

5. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 
 
NAPOMENA: 
Vijećnik PETAR ĆURIĆ u stojećem stavu drži na prsima na papiru napisan tekst 
« PROTESTIRAM» na što PRESJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, kaže: „Kolega Ćuriću, nešto ste 
napisali, ali baš se ne vidi. Nema diskusije. Dopustiti ćemo vam lijepo novinarima za 
fotografiju. Radi se upravo o onome što sam pričao. Da li ima smisla da vas sada opomenem 
i da krenemo sa drugim stegovnim mjerama, kolega Ćuriću?. Molim vas, u redu, ali 
jednostavno je dovoljno da sjednete kao svi drugi vijećnici i da onda tokom rasprave 
postavljate pitanja na drugi način. Ne namjeravam prekinuti sjednicu zbog toga. (Vijećnik 
Petar Ćurić i dalje stoji i kaže da protestira....) Kolega Ćuriću, nemam druge opcije nego vam 
dati službenu opomenu po članku 78. stavak 3. Poslovnika, zbog toga što neprimjerenim 
vladanjem remetite normalan rad ovog Vijeća. Molim vas kolega Ćuriću, u redu, protestirate 
na taj način, ali sada ovo Vijeće ne zasjeda kada ja s vama razgovaram. Vi ste najljubaznija 
osoba i korektno se ponašate. Meni nije jasno što se događa u trenutku kada su kamere i 
fotografski aparati uključeni. Međutim, primam na znanje ono o čemu sam govorio malo 
prije. Netko to radi iz nepažnje, netko namjerno. Dobili ste prvu opomenu, dajem vam još 
jednu opomenu. Molim vas, pozivam vas da sjednete i da sudjelujete u radu ovog Vijeća. 
       - / P.Ćurić : 12 godina ne dajete, nemate vremena ... / 
Obzirom da nastavljate ometanje nakon dobivene opomene, jako mi je žao to konstatirati., 
temeljem stavka četvrtog članka 78. imam mogućnost udaljiti vas od sjednice. Postupak je 
jasan po tom članku. Molim vas ako možete napustiti Vijeće Na temelju stavka 5. utvrđujem 
da je vijećnik Petar Ćurić udaljen sa sjednice i da se on neće brojati prilikom glasanja.   
/Nakon toga vijećnik Petar Ćurić napušta Vijećnicu što predsjednik TIZIANO SOŠIĆ i 
utvrđuje/ 
Vijeće nastavlja rad sa 23 vijećnika 
PREDSJENIK TIZIANO SOŠIĆ, nastavlja čitati utvrđeni prijedlog dnevnog reda.: 
 

6. Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluke o mjerilima, postupku i načinu utvrđivanja 
naknade Gradu Puli kao jedinice lokalne samouprave na čijem području se nalazi građevina 
kojoj je isključiva namjena zbrinjavanje otpada 

7. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o naknadi za razvoj sustava javne vodoopskrbe 
8. Donošenje Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 
9. Donošenje Odluke o otpisu zateznih kamata -Plastić Petar 
10. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Općinskog 

suda u Puli-Pola 
11. Rasprava o koncesiji na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski 

lifta na lokaciji „Uvala Valovine“ ovlaštenika koncesije trgovačkog društva WARM UP 
d.o.o.“  
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 9. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, pa će 
nakon njih u raspoloživom vremenu ostali vijećnici moći dalje postaviti nova pitanja. 
Vijećnici koji imaju prednost jesu : 
1. Diana Kukić Dasko 
2. Danijel Ferić 
3. Ardemio Zimolo 
4. Valter Boljunčić 
5. Sanja Radolović 
6. Siniša Gordić 
7. Roberto Fabris 
8. Ivona Gudelj 
 
DIANA KUKIĆ DASKO : 
Dobar večer svima. Imala bih večeras dva pitanja. 
Prvo pitanje za gospodina Gradonačelnika Borisa Miletića. 
Jedna od vodećih tema, ne samo u Puli, nego i u cijeloj Hrvatskoj, ovih je dana Pulsko 
brodogradilište pitanje njegove budućnosti. Plan restrukturiranja Vlada je poslala u Bruxelles 
i ostaje za vidjeti kako će se Europska komisija po tome očitovati. Znam da ste se zajedno sa 
Županom u Vladi i nadležnim ministarstvima zauzeli za pronalazak rješenja pa me stoga 
zanima možete li nam reći kako vi gledate na ovu medijsku situaciju te ima brodogradnja u 
Puli budućnosti. 
Drugo pitanje je za pročelnicu za društvene djelatnosti gospođu Elviru Krizmanić Marijanovi. 
Grad Pula iz godine u godinu podiže kvalitetu predškolskog i školskog obrazovanja tako što u 
ljetnim mjesecima, za vrijeme praznika, obnavlja vrtiće i škole, pa bi me zanimalo koja su tu 
ulaganja koja Grad provodi u ljetnim mjesecima. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Poštovane vijence, poštovani vijećnici, uvaženi gospodine predsjednice, dobar dan svima, 
buon giorno a tutti. 
Da, apsolutno ste u pravu, ovo je sigurno najaktualnije pitanje, ne samo u našem gradu, u 
našoj regiji, nego reći ću i u našoj državi, obzirom na značaj brodogradnje kao djelatnosti i 
obzirom da je Uljanik grupa, dakle, kada govorimo o Uljanik grupi nemojmo smetnuti s uma 
da govorimo i o brodogradilištu u Puli, ali i o brodogradilištu 3. maj u Rijeci. 
Situacija je sigurno kompleksna, izazovna, nije laka. S jedne strane imamo jednu veliku 
tradiciju, jedno ogromno akumulirano znanje kroz više od 160 godina poslovanja Uljanika, 
izuzetno kvalitetne inženjere, izuzetno kvalitetnu radnu snagu, dakle, radnika Uljanika, no s 
druge strane imamo definitivno situaciju gdje samo brodogradilište, sama Uprava, Nadzorni 
odbora, Skupština društva samostalno te probleme ne mogu riješiti. 
Kada govorimo o rješavanju ovog za nas izuzetno bitnog problema mislim da su tu 3 ključna 
aktera. Prvo je sigurno Uprava brodogradilišta sa djelatnicima, vlasnicima, Nadzornim 
odborom, drugo je Republika Hrvatska, koja treba jasno i nedvosmisleno reći što misli o 
brodograđevnoj djelatnosti u Hrvatskoj i treće, ne manje bitno, je angažman strateškog 
partnera. Dakle, to su tri ključna čimbenika ili dionika ovoga postupka pri donašanju odluke i 
donašanju odluke i koji će u konačnici odlučiti o budućnosti brodogradnje u našoj zemlji. 
S druge strane razgovarajući više puta ne samo u resornom Ministarstvu ili pri Vladi 
Republike Hrvatske već i u Europskoj komisiji u Bruxellesu, držim da pitanje brodogradnje 
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nije moguće dugoročno razriješiti samo u Hrvatskoj bez vrlo jasnog stava Europe što o toj 
djelatnosti misli, iz razloga što nisu pulskom brodogradilištu konkurenti niti u Nizozemskoj, 
niti u Danskoj, niti u Njemačkoj. Konkurenti europskoj brodogradnji je Jugoistočna Azija. Ja 
se apsolutno slažem da temelj gospodarskog razvoja mora se temeljiti na konkurentnosti, na 
poštivanju tržišnih pravila, no s druge strane ako govorimo o svjetskoj brodogradnji onda bi ta 
pravila trebala podjednako vrijediti za sve, a danas znamo da tome nije tako. I tu leži osnovni 
problem brodogradnje u Europi koji se u jednoj mjeri umanjila, neka brodogradilišta su 
ugašena i pristup toj djelatnosti koja je visoko produktivna, govorimo o tome da se zapošljava 
jako velik broj ljudi s jedne strane, dakle, one radno intenzivne djelatnosti, a s druge strane 
kada govorimo iz perspektive Hrvatske onda govorimo definitivno o gotovo pa 100 % 
izvoznoj djelatnosti. Da, Uprava i konzultanti društva su napravili program restrukturiranja, 
on je prošao kontrolne mehanizme našeg Ministarstva gospodarstva i resornog Ministarstva 
financija, njega je Vlada Republike Hrvatske uputila u Bruxelles obzirom da se radi o 
programu restrukturiranja koji u sebi sadrži i određene potrebne državne otpore i kao takve 
temeljem pravila Europske komisije, državne potpore trebaju dobiti odobrenje odnosno ako 
ćemo se poslužiti lokalnim žargonu trebaju dobiti zeleno svijetlo. 
Dakle, ključno je u ovome trenutku svim naporima osigurati, prije svega, likvidnost društva 
kako bi ono moglo poslovati, kada kažem poslovati tu prije svega mislim na redovnu isplatu 
plaće djelatnicima, isplatu obveza kooperantima, ali i prijeko potrebnoj nabavi repromaterijala 
kako bi se postojeći ugovoreni brodovi mogli dovršiti u konačnici i isporučiti. 
Dakle, sa pozicije Gradonačelnika Grada Pule moja očekivanja su od ova tri ključna dionika 
Uprava, država, strateški partner. Očekivanja su, prije svega, da se sačuvaju radna mjesta, 
nadalje da se održi brodograđevna djelatnost kod nas kako u Puli tako u Rijeci. I treće 
očekivanje je da realizacijom programa restrukturiranja sutra imamo konkurentno trgovačko 
društvo, poduzeće na svjetskom tržištu koje može kvalitetno poslovati bez državnih potpora. 
To su tri moja ključna očekivanja od ključna tri dionika ovoga procesa 
Kada me pitate da li brodogradnja ima budućnost ? Ona apsolutno ima budućnost. Mislim da, 
prije svega, kvaliteta djelatnika, radnika Uljanika, akumulirano znanje, sposobnost da se 
pronađu određene tržišne niše u svjetskoj brodogradnji gdje su se dokazali kako mogu raditi 
najsofisticiranije brodove od ređera, kruzera, kablopolagače itd., to su brodovi sa većom 
dodatnim vrijednošću. Ono što je potrebno brodogradnji kao djelatnosti u Hrvatskoj osigurati 
to su mehanizmi koji će omogućiti normalno poslovanje. To je ono što mora država za jednu 
stratešku granu ponuditi. Dakle, ne pričamo mi o državnim subvencijama, ni potporama, niti 
trošenje javnih novaca u smislu određenih subvencija, nego mislimo na mehanizme, tu je prije 
svega ključan mehanizam je sustav financiranja izgradnje broda kako bi jedno kvalitetno 
brodogradilište kao što je Uljanik moglo od ugovaranja posla do isporuke broda imati 
nesmetan tijek proizvodnje. Oni imaju sigurno kvalitetne radnike koji to mogu, imaju 
kvalitetnu organizaciju koji to znaju ispuniti, međutim, sigurno da je potrebno osigurati 
kvalitetne mehanizme financiranja jedne strateške grane kao što je brodogradnja, jer to nije 
nikakva topla voda, to čine sve Europske, pa reći ću i sva svjetska gospodarstva, svako štiti 
svoj nacionalni interese, to bi trebala činiti i Hrvatska, neovisno da li pričamo o Uljaniku, 3. 
maju, brodosplitu ili brodotrogiru. Dakle, ono što je u svakom slučaju neophodno u ovome 
trenutku to je dobivanje zelenog svijetla Bruxellesa na program restrukturiranja, ali jednako 
tako ono što je bitno, bitno je i na koji način će se država postaviti prema ovoj djelatnosti, jer 
jedino sinergijom Uprave, države, Bruxellesa i strateškog partnera moguće je sutra iznjedriti 
kvalitetnije, konkurentnije poduzeće nego što je to Uljanik danas. Za to ima apsolutno puno 
mogućnosti, Ja vjerujem da će to tako i biti, vjerujem da će ljudi ovdje nastaviti raditi. Svi 
skupa znamo što znači Uljanik ne samo za Grad Pulu već i za čitavo istarsko, pa reći ću i za 
hrvatsko gospodarstvo. Prema tome ja sam u tom smislu optimista, ali da nije laka tema nije, 
teške su to odluke, radi se o stotinama milijuna eura, to je ozbiljan veliki novac i za Hrvatski 
proračun, mi smo kao jedinica lokalne samouprave itekako pokazali koliko je ovom gradu 
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stalo do brodogradnje, prisjetimo se ne tako davno, 18 godina unatrag, kada je Grad Pula 
otpisao svoja potraživanja, tada u iznosu negdje od 65-70 milijuna kuna što je bilo više nego 
nenamjenski dio Proračuna Grada Pule u to vrijeme. Prema tome naša opcija, naša odrednica 
je apsolutno jasna. Tu ću zaključiti, naša očekivanja su zadržavanje radnih mjesta, očuvanje 
brodogradnje kao djelatnosti i u konačnici nakon programa restrukturiranja konkurentnije i 
sposobnije poduzeće, dakle, brodogradilište Uljanik nego što je to danas. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gospođo Elvira Krizmanić Marijanović, imate riječ. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ: 
Dobar večer svima. 
Zahvaljujem na pitanju.  
I ove godine Grad Pula vrijedno radi na podizanju standarda, kvalitete objekata u kojima 
borave djeca grada Pule u vrtićima i u osnovnim školama. U sve tri ustanove gradskih vrtića 
imamo radove, evo, konkretno u vrtiću Rožica, rekonstrukcija sanitarnih čvorova, zamjenjuju 
se prije svega stare dotrajale cijevi, zatim postaviti će se nove kvalitetne pločice, sanitarije, tuš 
kabine za 85-tero djece koji borave u tom područnom objektu.  
U područnom objektu Centar koji je također u sklop Dječjeg vrtića Pula postavljena je nova 
rampa koja će olakšati pristup osobama koje su teže pokretljive, a isto tako će olakšati i lakši 
pristup mama sa kolicima za bebe.  
Zatim imamo u područnom vrtiću Centar i u područnom vrtiću Kaštanjer odnosno objektu 
Kaštanjer sređuju se parketi, a u vrtiću Centar također se proširuje ulaz u sam vrtić da bi se 
omogućilo lakši pristup kamionima za dostavu, a isto tako u suradnji sa Cestama d.o.o. se 
rješava pristupni kolnik i isto tako postaviti će se sigurnosna ograda. 
S druge strane imamo u Dječjem vrtiću Rin Tin Tin također imamo radove oko uređenja 
vanjskog dvorišta, postavljanja antistres podloge, zamjena igrala, a u u Dječjem vrtiću Monte 
Zaro, to je ustanova Mali svijet, isto se sređuju sanitarije i u biti radi se renoviranje. 
Što se tiče naših osnovnih škola trenutno imamo radove u 6 osnovnih škola. U Osnovnoj školi 
Stoja rješavamo međukatnu konstrukciju, renoviramo taj dio međukatne rekonstrukcije, 
međukatnog dijela, a rješavamo također i reparaciju odnosno brušenje i lakiranje svih parketa 
u svim učionicama u svim hodnicima i u svim uredima od učitelja. Također u Osnovnoj školi 
Šijana isto tako se renoviraju svi podovi odnosno saniraju svi podovi i svi parketi također u 
svim učionicama i u svim uredima. U Osnovnoj školi Centar se renoviraju sanitarni čvorovi u 
Osnovnoj školi Monte Zaro također se renoviraju sanitarni čvorovi, zatim se zamjenjuju 
kamene stube, a isto tako se reparira i potporni zid ispred škole. U Osnovnoj školi Veruda i u 
Osnovnoj školi Tone Peruška se ugrađuju termostatni ventili. .  
Vrijednost radova što se tiče dječjih vrtića 750.000,00 kuna, a što se tiče škola za kapitalna 
ulaganja, zatim za tekuće investicijsko održavanje Grad Pula je osigurao 3.500.000,00 kuna. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Diano Kukić Dasko, imate riječ. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
Zahvaljujem na danim odgovorima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 



 

13 
 

Hvala. 
Kolega Danijel Ferić, možete postaviti pitanja. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Hvala. 
Gospodine predsjedniče, ja bih imao jedno pitanje za zamjenika Gradonačelnika, gospodina 
Roberta Cveka, a vezano za Uljanik. 18.01.2018. godine, uputili ste pismo predsjedniku 
Europske komisije, gospodinu Junkeru, tražeći hitan sastanak vezano za temu Uljanika. Sve je 
lijepo što je Gradonačelnik ispričao, Uprava, Republika Hrvatske je investitor. Što se mene 
tiče Uprava koja je uzrok problema ne može biti nikakav dio rješenja, a Uprava je gotovo ista. 
Što se tiče samog Uljanika, revizorska kuća za 2016. utvrdila je 1,5 milijardu kuna 
akumuliranih gubitaka, u 2017. godini novih nekoliko stotina milijuna, a vidjeli smo 
polugodišnje izvješće za 2018. godinu. 
Ono što me zanima, ja bih volio vaš odgovor na pitanje, jer tu ste nekako neusklađeni sa 
gospodinom Gradonačelnikom oko slijedećih teza. 
Uljanik je preuzeo brodogradilište 3. maj koji je saniran sa 847.000.000,00 kuna i predan je 
Uljaniku odnosno preuzet od strane Uljanika sa nula kuna obveza i dugova. Ono što se stalno 
provlači u tezama, uvaženi gospodine Gradonačelniče, da je Uljanik jedino brodogradilište 
koje nije dobilo kunu državnog novca na način na koji su sanirana ostala brodogradilišta što je 
istina.. Međutim, ni vi, ni gospodin Gradonačelnik ni jednom niste spomenuli da Uljanik niti 
nije tražio da dobije sredstva za restrukturiranje. Ponavljam, Uljanik nije niti tražio da dobije 
sredstva za restrukturiranje. 
Svojevremeno je rečeno od određenih amandmana da se s iznosima nabacujemo kao s 
kontejnerima pa mene zanima slijedeće. Tog 18.01. ste rekli Grad je dao 65.000.000,00 kuna 
Uljaniku za sanaciju. Gradonačelnik kaže 65, 70, 75.000.000,00 kuna ovisno o potrebi, dakle, 
razbacujemo se s milijunima kuna. Pomalo je to jedna visina gradskog proračuna, pa je malo 
to visina polovice Proračuna itd. Mene zanima što je točno grad napravio, da li je grad 
poklonio te novce ili je grad pretvorio svoja potraživanja i tu uračunao potraživanja 
Herculanee, Vodovoda, Pulaprometa, da bi dobili u zamjenu za svoja potraživanja Luku Pula, 
temeljnog kapitala 50 i nešto milijuna kuna. Dakle, koliko novaca, što je to poklonjeno 
Uljaniku, a da nije dobiveno ništa za uzvrat. Molio bih vas, evo, specifikaciju. 
Zahvaljujem.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Zamjeniče Gradonačelnika imate riječ. 
 
ROBERT CVEK: 
Zahvaljujem gospodinu Danijelu Feriću na postavljenom pitanju. Ja stvarno ne vidim i u 
čemu se izjava Gradonačelnika i moje izjave razlikuju po pitanju Uljanika, kao što ste i sami 
naveli. Kao Pulska podružnica uputili smo bili zahtjev Europskoj komisiji za hitni sastanak na 
temu brodogradilišta Uljanik, kao što znate i uz pomoć našeg eurozastupnika, gospodina 
Ivana Jakovčića, taj je sastanak i održan. Na tom sastanku su bili i gospodin Župan i 
Gradonačelnik i eurozastupnik, gospodin Ivan Jakovčić. Nakon tog sastanka su poduzete 
konkretne radnje da se Uljanik spasi. 
Što se tiče ovog dijela gdje je Gradonačelnik pa i ja osobno, iznosimo da su potraživanja sa 
strane prema Gradu Puli od strane Uljanika oproštena u visini od nenamjenskog dijela 
Proračuna, pa ste možda shvatili da je to cijeli Proračun u pitanju, a to je nenamjenski dio 
Proračuna, znači, to je iznos od 67.000.000,00 kuna. Možete dobiti i točan podatak kada 
provjerim o kojem se iznosu točno radi. A ono što je Grad Pula kao jedinica lokalne 
samouprave učinila po pitanju opstojnosti i zadržavanja brodogradnje u pulskom zaljevu i o 
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opstojnosti samog brodogradilišta Uljanik, ono to ste i sami rekli, znači, uz to, uz odricanje tih 
potraživanja i kod donošenja Prostornih planova, uvijek se vodilo tim što je potrebno da se 
brodogradilišna djelatnost u samom brodogradilištu i održi. Tako da, evo, konkretno vidite i 
pruga koja već dugo godina nije u samoj funkciji, a postoji mogućnost da će biti u nekakvoj 
funkciji ukoliko je brodogradilište, ona je uvijek tamo i ostala i kod uređenja same rive. Tako 
da mogu samo nadodati sve ono što je i sam Gradonačelnik rekao postoje 3 važna aktera koja 
su bitna i od kojih ovisi sama opstojnost Uljanika i brodogradnja i radnih mjesta. To su 
Uprava Uljanika, Vlada Republike Hrvatske odnosno Republika Hrvatska i sam strateški 
partner. Ne znam što da još nadodan uz sve ono što je sam Gradonačelnik jasno i 
nedvosmisleno istaknuo kod postavljanja prvog vijećničkog pitanja. Dakle, Grad čvrsto stoji i 
želi zadržati brodogradnju u našem gradu, želi zadržati brodogradilište Uljanik, želi da 
brodogradilište funkcionira, da ude konkurentno na tržištu, da se razvija i da se naravno radna 
mjesta u brodogradilištu i zadrže. Evo, hvala na postavljenom pitanju. Toliko o tome. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Ferić imate riječ. 
 
DANIJEL FERIĆ: 
Lo ringrazio signor presidente. 
Dakle, nisam dobio odgovor na pitanje da li je tih 65, 70 ili sada novih 67 novih milijuna kuna 
otpisano. Znamo što znači otpisivanje, da li je to otpisao Grad Pula ili ponavljam da li je to 
iznos koji su potraživali Grad Pula po nekoliko osnova, Vodovod Pula,. Pula Herculanea, 
Pulapromet itd. i to na neki način kompe3nzirano odnosno pretvoreno u vlasništvo, udjel 
Luke Pula. Ako je tako i ako je temeljni kapital Luke Pula 53,54.000.000,00 kuna što je s tom 
razlikom, pa ako mi ne znate odgovoriti, zamolio bih vas pisani odgovor.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ : 
Ovo mi je baš simpatično. Vi postavljate pitanja meni, ali u principu tražite da to odgovara 
moji zamjenik Ali, imate to prvo, vi ste vijećnik, ja to poštujem. No, tema Uljanika je prebitna 
da bi se na taj način postavljali prema njoj, prebitna da bi bilo tko na temu Uljanika i na 
brojnim sudbinama ljudi koji tamo radi pokušavao na taj način, mislim da niti neće, jer je to 
nemoguće, prikupljati bilo kakve jeftine političke poene. Bilo je tih pokušaja i press 
konferencija i prosvjeda bilo je toga, gospodine Feriću, vrlo dobro znamo što govorimo. 
Međutim, ova gradska uprava, pa ako hoćete i Stranka kojoj pripadam, se nikada nije, niti 
neće na taj način postavljati prema tako bitnoj temi kao što je Uljanik. Da, ako treba 100 puta 
ćemo otići u Zagreb, u Ministarstvo, u Vladu, u Bruxellesu, u Komisiju i razgovarati i lobirati, 
jer nije sve ružičasto, nije baš da su svi sretni sa Uljanikom u Hrvatskoj, ima i konkurencije, 
ima i lobija i svako štiti svoje interese, ali na nama je da štitimo interese ove zemlje i ovog 
brodogradilišta. Ako hoćete na nama je da kao gradski vijećnici štitimo interese Uljanika, a ne 
neke druge tvrtke., jer meni je jasno na što vi aludirate. Pa imate potraživanja, ovaj Grad je 
imao velika potraživanja, postoje ti ugovori, pa nije to napamet napravljeno. 1999. i 2000. 
godine 65.000.000,00 kuna potraživanja u novcu je Grad sa Uljanikom dogovorio o 
prijedlogu na način da postane vlasnik Luke Pula., ali vi znate da su ta sredstva i Vodovoda i 
Herculanee i Grada Pule kroz komunalnu naknadu namjenska sredstva za održavanje 
komunalne infrastrukture. A neki gradovi kako su išli prema svojim brodogradilištima, na 
primjer Rijeka, gdje od uvijek vaša Stranka na vlast, ovrhama, blokadama. To je bio drugi 
pristup, a mi nismo išli na taj način., nego smo pružili ruku tada, ne ja, ne vijećnici drugi, jer 
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smo bili premladi, ali oni koji su odgovorno upravljali ovim gradom i išli pomoći svom 
brodogradilištu, ne ovrhama, ne blokadama, nego za novac su prebili, normalno, jer novac 
nisu mogli oprostiti, sa zemljištem u slobodnoj zoni Luci Pula, koja je nota bene danas 
Hrvatska želi toj istoj Luci Pula uzeti, jer je to područje pomorskog dobra, pa smatraju nije 
niti biti u temeljnom kapitalu. To je istina. Ma da je taj novac došao u Vodovod, Herculaneu, 
Grd Pulu u Proračun, sigurno da bi se s tim novcem nešto moglo izgraditi, sanirati, 
unaprijediti, ako hoćete i u prometnice malo bolje održavati, jer su to bila potraživanja u 
novcu, a ne u stvari-. I to je bio pristup ove gradske uprave prema svom brodogradilištu I 
istina je da pulska brodogradilište od svih brodogradilišta u Hrvatskoj nikada nije bilo 
sanirano državnim novcima, je to naprosto tako. I istina je da pri ulasku u Europsku uniju 
pomorsko dobro na području Uljanika, Grada Pule, pa nije valorizirano baš kao pomorsko 
dobro drugim brodogradilištima, pa nisam baš siguran da kvadratni metar u Puli toliko manje 
vrijedi nego u nekim drugim gradovima na moru. Mislim da vrijedi možda i više u Puli i Istri. 
To je pristup brodogradnji, brodogradilištu od strane vlasnika s jedne strane, a s druge strane 
od lokalne samouprave. I apeliram na sve, ovo je prebitna tema, radi se o puno ljudi i 
nemojmo politizirati oko toga. Neka svatko napravi što može u svojoj domeni kako bi se 
pomoglo sačuvati radna mjesta, održati brodogradnju, imati sutra uspješno poduzeće, svatko 
osobno može nešto napraviti, ali ne na način kako vi to činite.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Colega Ardemio Zimolo ha la daculta di pore le domande. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
Una domanda breve all'assessore Giordano Škuflić. Jedno kratko pitanje pročelniku Giordanu 
Škufliću. 
Prvo pitanje, nekako zatišje prividno, ali nije, što se radi, što se planira, kada će početi radovi 
na preko potreban rotor na Ulici Rizzieva i Radićeve, Vie Mzzio. 
A drugo pitanje, kao što je rekao direktor IGOR STARI, unatrag mjesec dan smo dobili na 
kućne adrese dopis Herculanee o načinu korištena javne usluge odvoza smeća. Međutim, 
imam informaciju da privatni iznajmljivači su nekako u nedoumici, nezadovoljni sa im 
načinom koji se predlaže sa odvozom smeća i cijene, pa bih vas zamolio da nam to ukratko 
približite tu temu sa nekim primjerom i da li je istina da puno građana dolazi u Herculaneu da 
ne znaju popuniti upitnik. 
Zahvaljujem. 
 
TIZANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Škufliću imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKULIĆ: 
Srdačan pozdrav svim prisutnima. 
Sve radnje koje se rade da bi se počelo sa izgradnjom kružnog toka na lokaciji Radićeva – 
Rizziijeva su u postupku. Ishodovan je parcelacioni elaborat. Imovinsko-pravni odnosi se 
rješavaju i oni su pri kraju. O tome ću na kraju nešto reći. Dovršava se glavni projekt i i u 
posjedu je ishodovanje građevinske dozvole Da vas ne buni, znači, lokacijska je dozvola 
postojala, mi smo imali jedan projekt za koji se u biti ishodovala građevinska dozvola, taj 
projekt se sada u nekim fazama dorađuje, prilagođava onim elementima za koje smo utvrdili 
da se trebaju popraviti. 
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Prvo je provedena javna nabava sukladno zakonu i dobiven je izvođač radova, to su Ceste 
Pula. Vrijednost radova e 3.500.000,00 kuna bez PDV-ea. Planiraju se započeti radovi 15.'09., 
a rok za izvođenje radova je 5 dana. 
Kada sam malo prije rekao da imovinsko-pravni odnosi još uvijek u rješavanju to znači da 
smo za jedan dio zemljišta koji je u posjedu, znači, u ograđenom dijelu Sjemeništa, mi smo u 
kontaktu sa Rektorom i sa njegovim suradnicima, suradnja je iznimno dobra i konstruktivna. 
Naime, radi se o jednom usuglašavanju na koji način riješiti taj ogradni zid Sjemeništa koji se 
pomiče i na koji način riješiti tu ogradu. 
To su u biti ta dva pitanja. Rektor je u ti suglasan da se daje suglasnost da se izađe Gradu u 
susret, ali htjeli bi da se te neke sitne stvari dogovorimo, da stavimo na papir da sada kada 
počne izgradnja da ne bude nikakvih dvojbi. Mi smo imali do prije 10 dana jako aktivne 
razgovore s njima, sada su malo popustili zadnjih desetak dana zato što su godišnji odmori, pa 
u biti nije ni sva ekipa na okupu, ali već idući tjedan ćemo nastaviti razgovore i probati 
nastaviti usuglasiti te neke detalje . I, evo, kao što sam napomenuo, prije naveo da očekujemo 
da se 15.09. počne raditi na tom kružnom toku. Morao sam napomenuti da paralelno s tim 
radimo i na rješavanju kružnog toka kod spomenika Mocceni, jer paralelno s ovim kružnim 
tokom da bi ta frekvencija, količina pometa i dinamika i sigurnost svih putnika na tom 
lokalitetu bila kvalitetna dobra i protočna mora se rješavati i rotor kod spomenika Mocceni. I 
tu je ne problema, situacija koja nas malo brine, to je da jednostavno moramo dislocirati taj 
spomenik zbog one mini tržnice koja je već napravljena za koju postoji projektna 
dokumentacija, građevinska dozvola, uporabna dozvola, ne možemo je sada dirati već 
moramo sa tim kružnim tokom sitno malo pomaknuti prema zgradama, što znači da zbog svih 
onih parametara strukovni, radijusa, sakrivenosti kriv ine itd., prolaska autobusa itd., moramo 
imati neke gabarite malo veće, tako da ćemo morati taj dio spomenika malo izmjestiti, ne 
puno, možda par metara, ali to je onako malo složeniji dio. I normalno taj dio između dva 
rotora tu prometnicu urediti, napraviti nova ugibališta i za lijev i za desnu stranu a putnike 
koji se koriste javnim gradskim prijevozom.  
Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Direktore Igor Stari imate riječ. 
 
IGOR STARI: 
Dobar večer svima.  
Ja ću pokušati pojasniti, ne vaš ukratko, jer ne mogu u dvije rečenice, ali slažemo se da se 
razumijemo o čemu se radi. Sukladno o Uredbi o prikupljanju komunalnog otpada, ako se 
pažljivo pročita onda se vidi da postoje dvije faze prikupljanja, a to je faza, mi je zovemo do 
uvođenja mjerenja i faza nakon uvođenja mjerenja. I to je ključno za razumijevanje svega 
dalje što se na to naslaže. Znači, faza do mjerenja je faza koja upravo traje. Mi smo na 35.000 
adresa poslali izjave kojima se definira ugovorni odnos između nas kao davatelja usluge 
odnosno pružatelja, kako hoćete i naših korisnika. To je obvezna faza u kojoj svaki korisnik 
izražava ono što od njega tražimo. Trenutno u višestambenim zgradama su to broj članova 
kućanstva, a u obiteljskim kućama to je određeni volumen posude. To su dvije osnovne 
kategorije unutar cjenika, to je gospodarstvo i to je kućanstvo. Unutar kategorije kućanstva 
postoj i kategorija koja se nazva iznajmljivači. Dakle, u ljetnim mjesecima prosječna količina 
otpada raste 60 % u odnosu na zimske mjesece. Mislim da je to jasan pokazatelj povećanog 
broja turisti ili korisnika u ljetnim mjesecima, jer inače to brojke ne bi pokazivale. Kada to 
stavite u brojke privatnih iznajmljivača tada vam to na području na kojem upravlja Pula 
Herculanea pruža uslugu izgleda ovako. 25.000 kreveta u osnovnom smještaju i 10.000, čak 
12.000 u pomoćnim ležajevima. Kada to pretvorimo u količinu otpada onda dolazimo do 
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dnevne količine, teoretski naravno, od 40 tona. Kada bismo svaki dan skupili 40 tona 
potrebno nam je 4 do 5 kamiona. Kada tome dodate velike turističke subjekte koji čine 
zasebnu kategoriju, onda dolazite do onih 60 % povećanja prosječne količine otpada u ljetnim 
mjesecima. Mislim da je korektno da te kategorije snose određene troškove koje mi kao 
Herculanea moramo poduzeti da bi adekvatnu količinu usluge pružili svim korisnicima u tom 
periodu. Drugim riječima, 1.04. Pula Herculanea zapošljava između 35.000 do 45000 
dodatnog roja ljudi na od vozu otpada, povećava broj vozila, povećava broj frekvencija 
odvoza, uvodi se noćni rad, uvodi se prekovremeni sati. I to osoblje traje, koje zapošljavamo 
sve do Nove godine., jer kada sezona završi nakon toga, ljudi koji su u stalnom radnom 
odnosu, trebaju iskoristiti godišnji odmor, onda iz zamjenjuju itd., itd. Dakle, jasna je 
korelacija između povećanog troška subjekata koji stvaraju povećane količine otpada u 
navedenom razdoblju i osnovnih kategorija koje sam naveo. Mi kao Heculanea ne možemo 
kapacitirati naše resurse na 40, 50 ili 60 dana popunjenosti. I to nema nikakve veze sa fiksnim 
dijelom cijene koju plaćaju iznajmljivači. To nekome mora biti jasno.. Bilo bi nelogično i 
nepravedno da građani Pule koji se ne bave tom djelatnošću preuzme taj dio troška. 
Konkretno iznajmljivači i po danom broju kreveta stvaraju trošak i fiksni i varijabilni 
3.000.000,00 kuna Mi taj fiksni dio moramo pretvoriti, pretvorili smo ga u razdoblju od 6 
mjeseci. Neki gradovi su to napravili na godišnjoj razini, neki gradovi su to napatili kao 
godišnji paušalni iznos, a to nema nikakve veze sa količinom otpada. Kada slijedeće sezone 
budemo uveli mjerenje i svi iznajmljivači će svoju kantu izvaditi vani kada su im apartmani 
puni, a kada nisu puni će kanta stajati tamo i neće se vaditi vani i neće platiti ni kune više od 
onoga što je potrebno s obzirom na proizvedenu količinu otpada, ali će morati plaćati fiksni 
dio, jer ne može se decidirati, kod nas dolaze osobe sa 18 ili 20 ležajeva i traže kantu od 120 
litara. Još nešto, sav otpad koji danas vidite vani posvuda i po Puli je otpad koji nije pokriven 
odgovarajućim volumenom, a sada svi zajedno zaključimo tko su ti ljudi koji proizvode taj 
otpad.  Hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Zimolo imate riječ. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
Jako sam zadovoljan sa odgovorom i slažem se da malo više korektnosti bi trebalo biti od svih 
naših građana, jer sami sebe u smeću ćemo se ugušiti ako se ne budemo pridržavali onoga što 
je napisano onoga što su svi zakoni predvidjeli koji tako tretiraju tu materiju.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Sanja Radolović imate mogućnost postaviti pitanje. 
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
Zahvaljujem predsjedniče. Dobar večer svima. 
Ja imam danas dva pitanja. Oba dva pitanja su za pročelnika gospodina Giordana Škuflića. 
Prvo pitanje vezano je za rad pulskih semafora. Svi smo svjedoci da je unutar mjesec dana da 
su se dogodile 4 prometne nesreće, od toga na križanju Stankovićeve i Zagrebačke ulice, te da 
semafori nisu radili nekoliko dana na križanju Stankovićevom ulicom, a iz vašeg očitovanja 
sam vidjela da je uzrok u tome što se vozilo zabilo u uređaj za upravljanje semaforima. 
Međutim svjedoci smo toga da osim na te dvije lokacije zbog toga što se vozilo zabilo u 
uređaje, jer semafori nisu radili, svjedoci smo da u samoj turističkoj sezoni semafori u gradu 
Puli ne rade na nizu lokacija i to nije zastoj nekakvih sat, dva, semafori znaju raditi po 
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nekoliko dana, pa me zanima što Grad Pula napokon misli napraviti po tom pitanju da se 
dignemo, dakle, da podignemo standard pulskih semafora, kao što je drugim gradovima. 
A drugo pitanje je vezano za naša gradska kupališta. Zanima me da li kao što je najavljeno u 
travnju ove godine da li su apsolutno svi radovi na kupalištu Valkane završeni. I zanima me 
kako se razvija dinamika pripreme radova za rekonstrukciju kupališta Stoja, a što su rekli 
konzervatori, a osim toga da li će kupalište Stoja po mišljenju konzervatora biti mogući kakvi 
ugostiteljski sadržaj. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Giordano Škufliću imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ; 
Zahvaljujem. 
Bilo je dosta pitanja, odgovoriti ćemo na sve. 
Što se tiče semafora na području Grada Pule oni su, nažalost, u jednom stanju da je to jedna 
stara tehnologija. Mi imamo ugovor sa jednom firmom pulskom koja je dugi niz godina to 
održavala i jednostavno ove godine smo u suradnji sa našim Trgovačkim društvom poduzeli 
korake da se napravi jedan snimak postojećeg stanja, što znači da vidimo na koji način će se 
moći ta zastarjela tehnologija zamijeniti na postojećim uređajima i koji će to iznos biti za naš 
Proračun. Naime, gospodin koji je održavao sve godine semafore on je pri penziji, on odlazi, 
jednostavno u suradnji s njim i sa našim TD u gradu Puli, Pulaparkingom pokušavamo kao što 
sam rekao napraviti jedan snimak. Ono što je bitno napomenuti da ćemo u toj situaciji gdje 
imamo 14 ili 15 raskrižja gdje su semafori za koje smo mi nadležni vidjeti da li je moguće na 
nekolicini od njih napraviti kružne raskrižja, maknuti semafore, staviti kružne tokove i na taj 
način omogućiti bržu protočnost vozila. Evo, tako je to sada u tijeku. Vjerujem da ćemo u 
skorašnje vrijeme, narednih mjesec dana imati takvu jednu situaciju da ćemo moći znati za 
idući proračun kako riješiti taj problem. 
Ono što je bitno napomenuti onaj dio vašeg pitanja koje se odnosi na Zagrebačku ulicu na 
saobraćajne udese, nesreće koje se dešavaju, mi smo to u suradnji s Prometnom policijom 
pokušavali rješavati i koordinirati, ali u periodu dosta velik broj motornih vozila, turista, 
nemamo zadovoljavajući broj djelatnika niti mi, niti nažalost Prometna policija, jednostavno 
smo u manjku s ljudima i u određenim trenucima ne možemo pokrivati sve točke  
Ono što se desilo od kvarova čeka se možda dan ili dva zato jer se zbog tehnologije, zbog 
starih dijelova tih starih sklopki oni ne mogu nabaviti, ono što gospodin koji to održava 
nabavlja i ima na lageru je nedostatno, znači, toga više nema na tržištu i jako je teško do toga 
doći. To su objektivne neke situacije i ja vjerujem da ćemo već iduće godine imati jednu bolju 
situaciju s time da ćemo morati biti svjesni da ćemo morati neka značajnija sredstva osigurati 
u Proračunu ako želimo modernizaciju i kvalitetnije semaforske uređaje u gradu Puli. 
Drugo pitanje je bilo za kupalište. Kupalište Valkane. To je bila jedna stara, trošna grada, gdje 
je prijetilo urušavanje. Pitanje bilo da li ići u rizik, pustiti da to funkcionira pa da se desi što 
se desi ili odgovorno kazati ne, ide se u rekonstrukciju, jer su bitniji zdravlje i život djece i 
građana koji tamo borave i dolaze nego b ilo što drugo. Prema tome naš stav našeg Upravnog 
odjela je bio takav, podržan je od naših nadređenih i mi smo krenuli u rekonstrukciju. 
Problem rekonstrukcije je nažalost ono što se događa u svim djelatnostima i na cijelom 
području naše države, to je manjak operative i nemogućnost dobivanja izvođača radova i u 
kvaliteti i u rokovima koje mi to želimo Znam da je ljeto već skoro pri kraju, ali jednostavno 
kažem b ili smo odlučni u tome da je prioritet zaštiti život i zdravlje ljudi, a ja vjerujem da će 
za iduću sezonu to biti puno drugačije Naime, objekt koji se nalazi, zgrada ispod terena, ona 
je obnovljena. Nedavno izvršeni su svi radovi, ona je u takvom kakvom je, Plivački klub će 
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dobiti mogućnost korištenja toga, sanitarni čvorovi su tamo, evo, kasnili smo, evo bilo je 
bitnije imati jednu čistu situaciju po ovom prvom pitanju, nego po ovom drugom. 
Treće putanje je bilo Kupalište Stoja Po meni nije upitna Stoja. Mi svi znamo da je to 
zaštićeno kupalište i da je problem bio taj što Konzervatori nisu dopuštali da se na tom 
lokalitetu, na toj zgradi, na toj konstrukciji ništa ne desi osim saniranja iste. Ne znam tko je od 
vas građevinar, međutim, kada imate termin, betonsku konstrukciju koja je rađena prije 100 
godina i željezo koje mora biti i sprezi sa betonom i držati taj jedan stabilitet i statičku 
sigurnost, je trul, onda se postavlja pitanje kako to sanirati osim da se to sve ne sruši. Bilo je 
nekih situacija gdje su razni stručnjaci predlagali neka vlakna, ono što se ade svemirski 
brodovi pa tako dalje, to bi bilo po 2,5 milijuna eura, mislim nebuloze. Mi smo u suradnji sa 
konzervatorima do sada uspjeli doći do situacije da saniramo postojeću konstrukciju glavne 
zgrade. I upravo će se poslije ljeta krenuti u takvu jednu sanaciju i to je prvi korak. Sve ono 
što dolazi poslije toga, što dolazi kao sadržaj jednog budućeg uređenja da li će biti 
ugostiteljski objekt, da li neće biti ugostiteljski objekt, da li će moći onaj dio koji su sada 
kabine prenamijeniti pa da se jedan dio zadrži kao memorija na to vrijeme, da se jedan dio 
pretvori u nešto drugo to ćemo vidjeti koliko ćemo uspjeti kroz jedno rješenje dogovoriti i 
usuglasiti sa konzervatorima. Za sada je vrlo bitno da smo nakon jednog dugog puta, od 
jednog jako dugog, trpnog i mukotrpnog rada po tom pitanju došli u situaciju da možemo 
rekonstruirati, sanirati, zaštititi i konstrukciju glavne zgrade. 
Evo, toliko. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ:  
Zahvaljujem. 
Kolegice Radolović imate riječ. 
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
Ja bih imala još dva vrlo kratka pitanja vezana za prvu i drugu temu. 
Za prvu temu zanima me da li ste zadovoljni do sada radom na onoga koji održava pulske 
semafore i da li su sklopljeni kakvi aneksi ugovora u novom periodu za koji je sklopljen 
prvotni ugovor buduće da je u prethodnom četverogodišnjem periodu održavanja pulskih 
semafora s istom firmom sklopljeno nekoliko aneksa ugovora. 
A što se tiče kupališta konkretno kupališta Valkane, pa meni moram priznati da je drago što 
se unatoč kašnjenju da ste krenuli u samu rekonstrukciju zbog sigurnosti naših građana, ali 
isto tako bilo bi mi drago da se grad Pula počne tako ponašati sa<m Kastrum po pitanju 
uređenja pulskih fasada od kojih svako nekoliko dana otpadaju komadi. 
Hvala 
 
TIZIANO SOŠIĆ:  
Pročelniče Giordano Škuflić imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Kratko. Firma koja održava svake godine otpisuje ugovore, četverogodišnje, zakon tako 
potpisuje, svake godine se moraju raditi novi ugovori sukladno tom četverogodišnjem 
ugovoru. To je transparentno i možete doći u naš Upravni odjel kadgod to želite. Samo vas 
molim da se prije toga najavite, jer imamo posla puno i da vam odredim osobu koja će vam 
sve to pokazati.  
Da li smo zadovoljni radom ? Znate, jako je teško osuđivati nekoga, a ne poznati u tančine 
obim i način na koji se nažalost radi. Ono što sam prije napomenuo sistem je star, sistem je 
jako teško održavati, jer je jako teško dok se dolazi do rezervnih dijelova i shodno tome 
možda je to jedno opravdanje zašto neki puta semafori ne rade dan, dva, a bili bi svi presretni, 
a mi pogotovo u Upravnom odjelu da se može u isti tren popraviti. Tako da s obzirom na one 
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okolnosti u kojima se danas radi, nabavlja taj materijal koji je potreban, a tehnologija je 
zastarjela, mislim da možemo biti zadovoljni, jer je jako teško raditi, da tako kažem, 
saltomortale na tim starim sistemima da bi oni funkcionirali i bili u funkciji.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Valter Boljunčić možete postavljati pitanja. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
Hvala. Dobar večer svima. 
Ja bih imao pitanje za gospodina Aleksandra Matića. Grad Pula kao gradsko središte je 
korisnik ITU mehanizma, sredstva i u zadnje vrijeme dosta se pričalo o početku korištenja tih 
sredstava, za nabavku autobusa Pulaprometa, otvoren je i Ured na Forumu, pa me zanima 
malo koje je stanje vezano sa projektima ITU mehanizma, posebno o kojima se o nekima 
priča, pa tako i o nekim drugima, znamo za Pulsko sveučilište vezano za Mornaričku bolnicu 
A drugo pitanje za gospodina pročelnika Giordana Škuflića posebno o aktivnostima o kojima 
smo čuli da se uglavnom obavljaju nakon ovo g dugog ljeta i da li još koji su projekti koji se 
namjeravaju raditi poslije ljeta.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Matiću imate riječ. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
Egregio presidente, poštovani Gradonačelniče, egregi cosiglieri, poštovani vijećnici, buona 
sera a tutti, dobar večer svima. 
Zahvaljujem se na pitanju. Pitanje je jako aktualno . Imali smo priliku potpisati prvi ugovor i 
zahvaljujem se resornom Ministarstvu da smo prošli petak potpisali ugovor za jedan strateški 
cilj za čisti urbani promet., za čisti urbani promet za naše TD Pulapromet je sa partnerom s 
Pulskom plinarom iskoristilo 100 postotnu alokaciju za povećanje broja putnika kroz nabavku 
novih autobusa na prirodni tlačeni plin i izgradnju punionica. Taj iznos je 33,7 milijuna kuna 
odnosno 70 % nepovratnih sredstava. Naša trgovačka društva morati će još razmjerno 
projektu investirat dodatnih 14.000.000,00 kuna, ali imati ćemo nove autobuse i novu 
punionicu. 
Svakako ITU mehanizam je jedan novi razvojni mehanizam koji gradove stavlja u ulogu 
pokretača razvoja. I ITU Ured ima niz aktivnosti, niz sastanaka sa resornim Ministarstvom, sa 
SAPOM i sa drugim prihvatljivim prijaviteljima na pripremu nov ih poziva. Cijeli ITU 
mehanizam je koncipiran da je dijelom sredstava vuču i operativnog programa razvoja 
ljudskih potencijala i operativnog programa konkurentnosti kohezija. 
U programu konkurentnosti kohezija ima 4 cilja. Kroz čisti urbani promet smo iskoristili 
alokaciju 100 posto. Sad je u pripremu u visokom stupnju, zrelost, ja bih rekao, kultura, 
odnosno specifični cilj povećanje zapošljavanje i izdataka u turizmu kroz stavljanje kulturne 
baštine u funkciju dodatnog razvoja grada. Tu imamo 4 strateška projekta koje je ovo 
Gradsko vijeće kroz Strategiju razvoja urbanog područja usvojilo. I jedan projekt je projekt 
grada Pule, a to je Pulski fortifikacijski sustav odnosno povezivanje našeg Kaštela sa 
podzemnim tunelima Zero strasse sa jednim liftom te nabavka audio vizualne tehnologije za 
prezentaciju naših prstenova pulskih fortifikacija. 
Drugi značajan projekt je projekt rekonstrukcije i očuvanja Malog rimskog kazališta. To je 
projekt Arheološkog muzeja Istre. Te imamo projekt očuvanja kulturne baštine Savičente, 
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prijavitelja Općine Savičenta, te rekonstrukcija Stare uljare – Torcio i pretvaranje u 
multimedijalni centar odnosno projekt Grada Vodnjana. Ja očekujem poziv za kulturu, koji bi 
trebao bi biti raspisan jako brzo.  
Ono što valja naglasiti da neovisno što su sredstva ITU mehanizma jako privlačna kroz taj 
specifični cilj imamo više projekata, veće alokacije nego što ITU mehanizam kroz taj 
specifični cilj omogućava. Konkretno kroz taj specifični cilj je alokacija cirka nešto malo 
manje od 3.000.000,00 eura odnosno 22.000.000,00 kuna, a projekte imamo u iznosu od 
35.000.000,00 kuna. To znači da samo projekti prijavitelja koji budu bili 100 posto spremni sa 
svim dokumentacijom kada b ude raspisan natječaj će zadovoljavati kriterije koje su tijela 
više razine propisala. 
Što se tiče drugog odnosno trećeg strateškog cilja to je poduzetništvo odnosno stvaranje 
povoljnijeg okruženja za razliku od poduzetništva. Tu imamo projekt Howorking . To je 
projekt naše Istarske razvojne agencije, jako zanimljiv projekt u starogradskoj jezgri i za 
omogućavanje povoljnijeg razvoja poduzetništva. Taj projekt ima neriješene imovinsko-prav 
ne odnose. Za rješavanje tih imovinsko-pravnih odnosa sa Ministarstvom državne imovine 
imali smo nekoliko razgovora i nekolicina dopisa. Mi smo kao grad odnosno kao Odsjek za 
prostorno uređenje i komunalni sustav i imovinu zatražili darovanje te nekretnine radi 
realizacije tog projekta. Obzirom da je nedavno stupilo na snagu novi zakon koji omogućava 
brže i lakše dobivanje nekretnina jedinicama lokalne samouprave koji kroz projekte koji 
potiču poduzetništvo mi smo taj zahtjev ponovili i smatramo da će to pozitivno biti riješeno 
pogotovo što je Ministarstvo regionalnog razvoja dalo pozitivno mišljenje na cijeli taj naš 
projekt i to pozitivo mišljen je uputilo Ministarstvu državne imovine. 
Ono što vas kroz pitanje zanima to je baunfild, to je ulaganje u baunfild lokacije, bivše vojne 
nekretnine i nekretnine koje su bile industrijskog značaja. Tu imamo isto kao urbano područje 
izrazito kvalitetne projekte. To svakako na prvo mjesto bih stavio Istarsko sveučilište, 
prenamjenom Mornaričke bolnice u ovo Istarsko sveučilište. I projekt Općine Medulin Cave 
romane. I po drugih projekata koje sam prije po drugim specifičnim ciljevima spomenuo. 
Međutim, kao što sam uvodno rekao za svaki specifični cilj postoji jedna određena alokacija, 
a ta alokacija za baunfild investicije je nešto malo više od .000.000,00 eura odnosno nekih 
53.000.000,00 kuna plus sufinanciranje prijavitelja. Naravno, da tu novaca neće biti dosta za 
Istarsko sveučilište, jer koliko sam ja informiran, taj projekt je preko 100.000.000,00 kuna 
odnosno oko 114.000.000,00 ako dobro pamtim., plus projekt Cave Romane, plus projekt 
kulture koji se financiraju iz dva specifična cilja. Novac će biti djelomično dovoljan. To znači 
da će proći samo oni projekti koji budu imali potpunu dokumentaciju, projekti koji budu imali 
imovinsko-ravne odnose riješeni. A naravno, razliku od investicije će trebati nadoknaditi 
prijavitelju. Međutim, mi imamo i jedan specifični cilj koji se zove toplinarstvo odnosno 
javno toplinarstvo u kojem gradovi na moru nemaju javne toplane i mi razgovaramo sa 
resornim Ministarstvom kako sredstva koja Grad Pula i konkretno Grad Zadar ne mogu 
utrošiti za toplinarstvo, možemo realocirati u druge specifične ciljeve. Tako vjerujem da 
ukoliko Sveučilište i drugi projekti budu imali kompletne i spremnu dokumentaciju da u 
jednom trenutku je moguće realokacija iz onih specifičnih ciljeva koje nećemo moći utrošiti 
sredstva. 
Ja mislim da sam u kratke crte dao najvažnije informacije. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Giordano Škuflić imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Hvala. 
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Evo, ja ću pokušati biti brz, ali to nije baš tako jednostavno. Naime, danas su sa mnom moji 
suradnici za izgradnju i održavanje, gospodin Igor Bukarica i Tamara Ples, pa imamo i 
materijale koje su pripremili za kolegiji koji ćemo imati u petak po tom pitanju, tako da mogu 
lijepo kratko reći, osim ove lokacije kružni tok Radićeva – Rizzijeva, ono što planiramo 
napraviti u ovom dijelu godine koji predstoji pred nama. Ulica Trasine okončano je rješavanje 
imovinsko-pravnih odnosa, proveden je postupak javne nabave za izvođenje radova, odabran 
je izvođač radova, zaključen je ugovor o izvođenju radova, proveden je postupak jednostavne 
nabave za obavljanje usluga stručnog nadzora, gradnje, izvršen odabir i naručena usluga. Na 
zamolbu Mjesnog odbora početak radova je odgođen zbog turističke sezone do 15.09., 
izvođač Roverija usluge, vrijednost 694.000,00 kuna bez PDV-ea, planirani je početak 15.09. 
i rok izvođenja 75 dana. 
Ulica Jasne Crnobori u tijeku su rješavanje imovinsko-pravni odnosi, pokrenut je postupak 
javne nabave za izvođenje radova, otvaranje ponuda 7.08., procijenjena vrijednost 
1.460.000,00 kuna bez PDV-ea, okvirni sporazum na dvije godine. 
Ulica Ližnje more, proveden je postupak javne nabave male vrijednosti itd., izvođač uveden u 
posao, izvođenje radova u tijeku, izvođač PGT Adriatic, vrijednost 856-000,00 kuna bez 
PDV-ea, početak radova 3.0., rok završetka 75 dana.  
Prilaz Plasina, izgradnja, u tijeku je rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, postupak pregleda i 
ocjena ponude javne nabave za izvođenje radova u tijeku, zaprimljene su 3 ponude, neću vam 
reći ni koje su firme i koji su iznosi, jer to nije dozvoljeno s obzirom da taj odabir je još u 
tijeku, planirani početak je 15.09.. rok izvođenja radova je 45 dana. 
Turpjanska ulica, u tijeku je izmjena nacrta o izgradnji te se odmah po ishodiovanje istih 
planira pristupiti postupak nabave za izvođenje radova za izgradnju prometnice, 
Pristupna prometnica do bazena ona je u biti dovršena i sada predstoje oni tehnički pregledi 
itd. koji će uslijediti. 
Kružni tok Voltićeva - Rizzijeva. To je onaj mali kružni tok kod Moccenijeva spomenika, već 
je izrađen parcelacioni elaborat temeljem lokacijske dozvole te u tijeku ovjera njegovog 
nadležnog Ureda za katastar. 
Bože Gumpca, proboj Valtursk, u tijeku je izrada izmjene idejnog projekta za ishodovanje 
izmjene i dopune lokacijske dozvole. 
Paduljski put, u tijeku rješavanje imovinsko-pravnih odnosa. 
Valdebečki put, ishodovana lokacijska dozvola, u tijeku su žalbe. Pokrenut je postupak 
jednostavne nabave za izradu parking elaboracionog elaborata sukladno lokacijskoj dozvoli.  
Mardeganijeva, Palissina, parkiralište, izrada projektne dokumentacije, 
Ulica Brist, u tijeku je rješavanje imovinsko-pravnih odnosa u svezi otkupa zemljišta za 
potrebe izgradnje prometnice, a za koju je ishodovana za gradnju, zatvora gradnje glavnog 
projekta. 
Spoj Valvazorove i Kraške, to je ona Ulica iza bolnice, iza parkirališta, tamo gdje dolazi 
heliodrom. Dnesena je odluka o odabiru izvođača za izvođenje radova to je Cesta, vrijednost 
radova iznosi 2.310000,00 bez PDV-ea, planiran je početak radova 14.09., rok izvođenje 
radova 5 dana. 
Boža Gumpca, izvođač PGT Adriatic, vrijednost radova 3.155.000,00 bez PDV-ea, rok je 
izrade 5 mjeseci, planirani početak radova 20.08. 
Max Stoja izvođač Cesta d.o.o., vrijednost radova 11.338.000,00 kuna bez PDV-ea. Ovaj 
tjedan dovršetak radova. Otvaranje prometnice unutar Kamenoloma kad i Centar. 
I još jedna informacija. 
Serpentina, radovi na serpentini planiraju se početi krajem 9. mjeseca. To radimo radi 
zadržavanja činjenice da je sada u postupku nabava za ploče kojima će se oblagati serpentina. 
To je vrlo bitno i važno zato što će sa tim materijalom nastaviti uređenje i onog prostora 
odzad Arene, znači, tim isti materijalom da to bude jedna funkcionalna cjelina, jedan novi 
atrakt, doživljaj za taj dio našeg grada. Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Utvrđujem da je isteklo vrijeme za vijećnička pitanja. Vrlo brzo ćemo imati sjednicu Vijeća, 
tako da ćete imati mogućnost postaviti pitanje. Gospodine Siniša Gordić recite. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Dobar večer svima. 
Ovo što je rekao, pričao, direktor Castruma, gospodin Alerksandar Matić smatram da je sve 
lijepo, korisno, krasno, ali to je za press konferenciju, a ne za ovdje. Deset minuta slušamo 
kako on telefonira, što su radili, a za to su ljudi plaćeni. Bilo bi u redu da postavljamo pitanja, 
kao što kaže članak 58., koja su kratka, jednostavna, sažeta, a isto tako da budu i odgovori 
kratki, jednostavni, a ne da tu imamo litanije koje nitko ne prati, pa čak ni gledatelji u živo. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. Zaključao sam mikrofon. 
Ipak ova vaša primjedba nije na mjestu, jer sam ipak oštetio pročelnika Aleksandra Matića, 
jednu minutu manje sam mu dozvolio da priča. Poslovnik ima i neke odredbe koje nisu 
dorečene..Koje je pitanje bitno, nebitno, teško je tumačiti koje je bilo bitno. Teoretski ako 
imamo dva vijećnička pitanja, svaki odgovor bi mogao trajati 10 minuta. Činjenica je da ipak 
pročelnici ne koriste uvijek tu situaciju. Međutim, to je jedna od tema o kojoj na razini 
Klubova vijećnika možemo diskutirati prilikom koordinacije oko novog Poslovnika u tom 
pogledu. 
To je moje obrazloženje.  
 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 9. SJEDNICE 
  GRADSKOG VIJEĆA OD 04.06.2018 GODINE 

 
Vijećnik RADENKO OGNJENOVIĆ, ističe da su u Zapisniku navedeni vijećnici koji 

su postavljali vijećnička pitanja na 8. sjednici Gradskog vijeća. Nastala je zbrka, oni koji su se 
javili na prošloj sjednici tada nisu bili navedeni, pa moli da drugi put ne dođe do te konfuzije. 

  
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zahvaljuje kolega Radenku Ognjenoviću na primjedbi. 
Dogodilo se da je ostao dug duga, pa kada se veliki broj vijećnika na zadnjoj sjednici javio za 
postavljanje vijećničkih pitanja u toj situaciji dosta je teško točno kalibrirati kada netko digne 
ruku, spusti ruku, pa prilikom zapisivanja može doći do pogreške. Predlaže da slijedeći puta 
kada je velik broj dugova, kolege koje žele postaviti pitanja da ne dižu ruke. Uzima obvezu da 
drugi put pripazi malo više da se slične situacije ne dogode. 
 

Vijeće je zatim bez primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH glasova, usvojilo 

 
 SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 9. sjednice gradskog vijeća od 04.06.2018. godine 
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AD – 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
POSLOVANJU ZA 2017. GODINU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA: 

a) Castrum Pula 97 d.o.o. 
b) Fratarski d.o.o. 
c) Kaštijun d.o.o. 
d) Luka Pula d.o.o. 
e) Monte Giro d.o.o. 
f) Plinara d.o.o. 
g) Pragrande d.o.o. 
h) Pula Herculanea d.o.o. 
i) Pula Parking d.o.o. 
j) Pulapromet d.o.o. 
k) Pula Sport d.o.o. 
l) Tržnica d.o.o. 
m) Vodovod Pula d.o.o. 
n) Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić pa PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, moli direktore komunalnih poduzeća da iznesu 
uvodna obrazloženja za pojedino trgovačko društvo, što i čine redom Castrum Pula 97 – 
Aleksandar Matić; Fratarski – Vjekoslav Jozanović; Kaštijun – Vesna Dukić; Luka Pula – 
Dalibor Suljević; Monte Giro – Darko Buršić; Plinara – Dean Kocijančić; Pragrande – Igor 
Stari; Pula Herculanea – Igor Stari; Pula Parking – Branislav Bojanić; Pulapromet – Igor 
Škatar; Pula Sport – Ivan Glušac; Tržnica – Renato Perc; Vodovod – Dean Starčić; NK Istra 
1961 – Darko Podnar; 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.:  
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2.Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović). 
 

- PAUZA OD 20,25 -20,50 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ otvara objedinjenu raspravu po 3. točki. 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP- HSU-SDSS-HSLS, 
VALTER BOLJUČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-ZELENI, MIRKO JURKIĆ u 
ime Kluba vijećnika HDZ; U pojedinačnoj raspravi: SANJA RADOLOVIĆ, BRUNA 
JOVANOVIĆ, GORDANA FERENČIĆ, MASSIMO BRAJUHA, SLADJANA 
RADOŠEVIĆ, DUNJA RAČIĆ, ELVRA GATTONI STEPANOV, JADRANKA ČERNJUL, 
ARDEMIO ZIMOLO, BRANISLAV BOJNIĆ, odgovor na postavljeno pitanje.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i pojedinačno daje na glasanje točku 
AD - 3 od a) do n), te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 16 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 
 Z A K L J U Č A K 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Castrum Pula 97 d.o.o. 
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Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Fratarski d.o.o. 

 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Kaštijun d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Luka Pula d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Monte Giro d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Plinara d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Pragrande d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Pula Herculanea d.o.o., 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Pula Parking d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Pulapromet d.o.o. 
 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Pula Sport d.o.o. 
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Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Tržnica d.o.o. 
 
Vijeće sa 22 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu TD Vodovod Pula d.o.o. 
 

Vijeće sa 14 glasom «ZA», 1 glas «PROTIV» i 7 SUZDRŽANIH» glasova donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2017. godinu NK Istra 1961 s.d.d. 

 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA KAZALIŠNOG  
  VIJEĆA ISTARSKOG NARODNOG KAZALIŠTA- GRADSKOG  
  KAZALIŠTA PULA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, uvodno 
obrazloženje je dala Jasmina Ninu Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za izbor i imenovanja (predsjednica: Diana Kukić Dasko). 
 

Vijeće je bez rasprave i primjedbi sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
SUZDRŽANIH» glasova donijelo  

 
R J E Š E N J E  
o imenovanju članova kazališnog vijeća Istarskog 
narodnog kazališta-Gradskog kazališta Pula 

 
(U Kazališno vijeće imenuju se predstavnici osnivača  
1. Elda Krajcar Percan, 
2. Šime Vidulin 
3. Miodrag Čerina) 
 
 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O NAČINU  
  PRUŽANJA JAVNE USLUGE PRIKUPLJANJA MIJEŠANOG 
  KOMUNALNOG I BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG OTPADA 
   
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je podnio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
Dodatno obrazloženje je dao Igor Stari, direktor Pula Herculanea 
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Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas). 
  
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ, MIRKO JURKIĆ, 
ARDEMIO ZIMOLO, KRISTINA RABAR, replika, SINIŠA GORDIĆ, odgovor na repliku 
Krištine Rabar, IGOR STARI, odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni i 
dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 16 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijelo  
 O D L U K U 

o izmjeni i dopuni odluke o načinu pružanja javne 
usluge prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada 

 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O  

MJERILIMA, POSTUPKU I NAČINU UTVRĐIVANJA NAKNADE  
GRADU PULI KAO JEDINICE LOKALNE SAMOUPRAVE NA ČIJEM  
PODRUČJU SE NALAZI GRAĐEVINA KOJOJ JE ISKLJUČIVA 
NAMJENA ZBRINJAVANJE OTPADA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik : Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje ( predsjednik; Igor Belas). 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Donošenje Odluku o stavljanju van snage Odluke o mjerilima, postupku i 
načinu utvrđivanja naknade Gradu Puli kao jedinice lokalne samouprave na čijem području se 
nalazi građevina kojoj je isključiva namjena zbrinjavanje otpada, te nakon glasanja utvrđuje 
da je 
 

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

O D L U K U 
o stavljanju van snage odluke o mjerilima, postupku i načinu utvrđivanja naknade  
gradu puli kao jedinice lokalne samouprave na čijem području se nalazi građevina  
kojoj je isključiva namjena zbrinjavanje otpada 
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AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O NAKNADI ZA RAZVOJ  
SUSTAVA JAVNE VODOOPSKRBE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović). 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ, MIRKO JURKIĆ, 
ARDEMIO ZIMOLO, SANJA RADOLOVIĆ, replika, RADENKO OGJENOVIĆ, 
ARDEMIO ZIMOLO, replika, RADENKO OGNJENOVIĆ, DANIJEL FERIĆ., ARDEMIO 
ZIMOLO, DANIJEL FERIĆ, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, SINIŠA GORDIĆ, 
ARDEMIO ZIMOLO, VALTER BOLJUNLČIĆ, SSINIŠA GORDIĆ, IGOR BELAS, 
KRISTINA RABAR, ARDEMIO ZIMOLO, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, DEAN 
STARČIĆ, odgovori na konstatacije i pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni 
Odluke o naknadi za razvoj sustava javne vodoopskrbe, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
  O D L U K U 

o izmjeni odluke o naknadi za razvoj sustava javne vodoopskrbe 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O OBRAČUNU I NAPLATI NAKNADE ZA  
  RAZVOJ SUSTAVA JAVNE ODVODNJE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Bois Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
Dodatno obrazloženje Igor Stari-direktor TD Pragrande 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović).  

U pojedinačnoj raspravi za vijećnike sudjelovali su RADENKO OGNJENOVIĆ, 
IGOR STARI odgovori na postavljena pitanja te BORIS MILETIĆ dopunsko obrazloženje. 

 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke 
o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje, te nakon glasanja utvrđuje da 
je  

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 5 «SUZDRANIH» glasova, donijelo  
 
O D L U K U 
o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne odvodnje 
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AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU ZATEZNIH KAMATA 

(Plastić Petar) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletć, 
Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi za vijećnike sudjelovali su: RADENKO OGNJENOVIĆ, MIRKO 
JURKIĆ, SINIŠA GORDIĆ, ADEMIO ZIMOLO, MIRKO JURKIĆ, replika, SINIŠA 
GORDIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, replika, KRITIN RABAR, 
DANIJEL FERIĆ. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluku 
o otpisu zateznih kamata – Plastić Petar, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 6 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

  O D L U K U 
  o otpisu zateznih kamata – petar plastić 
 
 
 
AD-10.      DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  

      IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U PULI-POLA 
 
Predlagatelj ove toke dnevnog reda je ODBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA. 
Uvodno obrazloženje je dala Diana Kukić Dasko, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić). 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje: Donošenje Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca 
porotnika Općinskog suda u Puli-Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 
o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika općinskog suda u Puli-Pola 

 
(Gradsko vijeće utvrđuje prijedlog za imenovanje porotnika s područja Grada Pule: 
1.Sinčić Vladimir iz Pule, Ginzekeyeva 1 
2.Slavković Merinela iz Pule, B.Čeh 16 
3.Dervović Šefko iz Pule, Forum 5 
4.Pavlović Elizabeta iz Pule, Zadarska 8) 
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AD – 11  RASPRAVA O KONCESIJI NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU  

IZGRADNJE I GOSPODARSKOG KOTIŠTENJA SKI LIFTA NA  
LOKACIJI «UVALA VALOVINE» OVLAŠTENIKA KONCESIJE  
TRGOVAČKOG DRUŠTVA WARM UP. D.O.O. 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je vijećnik DANIJEL FERIĆ (SDP). 
Uvodno obrazloženje je dao DANIJEL FERIĆ. 
Zatim je obrazloženje vezano za ovu točku dnevnog reda dao GIORDANO SKUFLIĆ, 
pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
U Raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS-HSLS; 
U raspravi za vijećnike: MIRKO JURKIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, SINIŠA GORDIĆ, 
DANIJEL FERIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, SINIŠA GORDIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, 
replika, DANIJEL FERIĆ, replika, VALTER BOLJUNČIĆ, JADRANKA ČERNJUL, 
ARDEMIO ZIMOLO, GIORDANO ŠKUFLIĆ dopunsko obrazloženje. 
 
PRESJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje da je rasprava provedena i da su vijećnici primili 
na znanje informacije o koncesiji na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog 
korištenja ski lifta na lokaciji «Uvala Valovine» ovlaštenika koncesije trgovačkog društva 
VARM UP d.o.o.  
 
PREDSJEDNK TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da je dnevni red iscrpljen te zaključuje 10. 
sjednicu Gradskog vijeća. Dichiara conclusa la 10 sesione del consiglio municipale della 
Citta' di Pola. 
 

Dovršeno u 00,55 sati 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 

ZAPISNIK VODIO        PREDSJEDNIK  
IVAN KLARIĆ v.r.        TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
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